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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 18.01.2025 do 21.02.2025 
 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 3x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- Projednala Smlouvu o spolupráci při realizaci výzvy Do práce na kole 2025 a Smlouvu o 

zpracování osobních údajů a schválila uzavření smluv s Auto*Mat, Praha 2, 
- projednala ceník za pronájem stánků na akce Labefest a Dřevosochání a schválila ceník: 

Občerstvení 600 Kč/m2/den, dárkové předměty 200 Kč/m2/den, řemesla 100 Kč/m2/den, 
charita 50 Kč/m2/den (ceny vč. DPH a elektřiny),  

- projednala výši vstupného na hudební festival Labefest a schválila ceník: prvních 500 ks 
vstupenek za cenu 490,00 Kč (akce platná do konce dubna), od 01.05-15.05. cena 590,00 
Kč, cena od 16.05. a na místě konání 690,00 Kč. Sleva 25 % pro děti do 15 let a studenty 
s ISIC kartou na všechny cenové skupiny. Ceny jsou konečné pro 
www.vstupenkadecin.cz i pro www.goout.net, 

- schválila Organizační řád statutárního města Děčín a Magistrátu města Děčín s účinností 
od 1. února 2025, a stanovila strukturu odborů a oddělení a celkového počtu 
zaměstnanců statutárního města Děčín zařazeného do Magistrátu města Děčín, 

- rozhodla o poskytnutí dotace pro rok 2025 subjektům zajištujícím aktivity v oblasti 
zájmové činnosti v roce 2025 ve výši do 250.000,00 Kč, 

- rozhodla o poskytnutí dotací pro rok 2025 subjektům zajišťujícím aktivity v oblasti kultury 
v roce 2025 ve výši do 250.000,00 Kč, 

- rozhodla o poskytnutí dotací u žádostí pro rok 2025 subjektům pracujícím v oblasti sportu 
ve výši do 250.000,00 Kč, 

- schvaluje plán oprav a údržby majetku města ve výpůjčkách příspěvkových organizací pro 
rok 2025, 

- schválila uzavření smlouvy na krátkodobý nájem v objektu SD Střelnice za účelem 
pořádání slavnostního vyhlášení nejúspěšnějších sportovců Děčínska dne 11.02.2025 pro 
Ústeckou krajskou organizaci ČUS za cenu ve výši 1,00 Kč vč. DPH, 

- projednala předložený materiál na vyhlášení výběrového řízení na obsazení vedoucího 
pracovního místa ředitele/ředitelky Centra sociálních služeb Děčín, příspěvková 
organizace, a schválila znění veřejného oznámení a pověřila Odbor sociálních věcí a 
zdravotnictví organizačním a administrativním zajištěním tohoto výběrového řízení, 

- projednala ceník za pronájem stánku na akci Živá Křížovka a schválila cenu za pronájem 
stánku 600 Kč/akci, 

- schválila Směrnici č. 28-18 Hospodaření s prostředky Sociálního fondu statutárního města 
Děčín, 

- vydala Nařízení statutárního města Děčín, kterým se vydává Tržní řád, 
- vyhlásila konkursní řízení na obsazení vedoucího pracovního místa ředitele/ředitelky ZŠ 

Děčín I, Komenského náměstí 622/3, p. o. 
 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- jednání zastupitelstva Ústeckého kraje, 
- jednání k návrhu Územního plánu Děčína, 
- mimořádného on-line jednání Finanční komise Svazu měst a obcí ČR k převodu 

financování nepedagogických pracovníků škol a ostatních neinvestičních výdajů na obce, 
což finanční komise dlouhodobě odmítá bez úpravy systému rozpočtového určení daní, 
včetně zdůraznění nepřístupnosti přejít tento systém od září 2025, tedy v průběhu 
rozpočtového období,   

http://www.vstupenkadecin.cz/
http://www.goout.net/
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- jednání s Ing. Zárubou ze Správy železnic na téma Východní nádraží – předpoklady, 
koordinace, harmonogram investic, 

- předání nových hasičských aut dobrovolným hasičům z jednotky Horní Žleb a Křešice, za 
přítomnosti ostatních jednotek, 

- 1. výroční konference Operačního programu Spravedlivá transformace v Ústí nad Labem, 
bilancování dosavadního procesu čerpání finančních prostředků, korekce pravidel a výzvy 
k dalším racionálním projektům, 

- setkání s podporovateli Krajské zdravotní v Ústí nad Labem, seznámení s klíčovými 
investicemi, náměty na další vzájemnou spolupráci, poděkování za podporu, 

- veletrhu cestovního ruchu v Drážďanech, největší akce tohoto druhu v Sasku, inspirace 
k propagaci Děčína a Děčínska jako atraktivní turistické destinace, jednání s ředitelem 
Veletržního areálu Drážďany, 

- porady ředitelů MŠ, ZŠ a SŠ, společně s náměstkem Mgr. Poštou v sále A6, 
- zahájení Zámeckého plesu, 
- jednání s náměstkyní hejtmana o zlepšení bezpečnosti škol v Děčíně a o podpoře 

Ústeckého kraje pro život v Děčíně, 
- oceňování nejúspěšnějších sportovců za rok 2024, za účasti dalších členů rady města a 

vedení města – obou částí, tedy děti a mládeže, a následně dospělých sportovců, 
- jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Děčín,  
- jednání o zlepšení bezpečnosti na školách a jejich okolí, 
- jednání o dalším rozvoji a vybavení dobrovolných hasičů v Děčíně, 
- vyhlášení Sportovce roku – Česká unie sportu okresní úrovně, opět za účasti členů rady a 

vedení města,  
- on-line zasedání komory statutárních měst Svazu měst a obcí ČR, kde bylo jednání o 

návrzích zákonů, které se dotýkají života měst a obcí, a bylo odhadováno stanovisko o 
odmítnutí návrhu na změnu financování nepedagogů a ostatních výdajů škol, 

- jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva Ústeckého kraje, 
- jednání na O.P.S České Švýcarsko, v Krásné Lípě – k podpoře turistických aktivit v roce 

2025, o kalendáři akcí i přeshraniční spolupráci, 
- zahájení semináře Čistě a bezpečně na Vyšší odborné škole a Střední průmyslové škole 

strojní, stavební a dopravní, Děčín 
- diskuze s ministrem školství doc. PhDr. Mikulášem Bekem, Ph.D.  

 

 
MP (městská policie): 
 
- zástupci městské policie se účastnili jednání se zaměřením na měření rychlosti v okolních 

obcích, které nemají vlastní obecní policii. Zájem o měření rychlosti mají v tuto chvíli obce 
Huntířov a Markvartice. Právní oddělení magistrátu zpracovává návrh smlouvy, na 
základě které by měření rychlosti zajišťovala Městská policie Děčín,  

- ředitel MP se zúčastnil jednání pracovní skupiny Kolegia ředitelů městských policií 
statutárních měst ČR. Tématem jednáni byly aktuální návrhy na změny legislativy, která 
se týká činnosti strážníků, 

- ve spolupráci s orgánem sociálně právní ochrany dětí se strážníci městské policie 
zúčastnili několika kontrolních akcí v rizikových lokalitách. Kontrolní akce budou 
pokračovat i v následujících týdnech. 
 
 

Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- jednání k tržnímu řádu, předmětem byla úprava provozní doby předzahrádek, 
- Komise prevence kriminality, viz zápis, 
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- společného jednání Agentury sociálního začleňování k tématu zabydlování, informace o 
pokroku, nové dotační výzvy, 

- koordinační schůzky k Integrovaným pracovním místům (IPM) za účasti úřadu práce, 
SMS, Agentury sociálního začleňování a zástupců zaměstnavatelů v rámci IPM z České 
Kamenice a Šluknova, 

- Ekumenické bohoslužby v kostele sv. Františka z Assisi za účasti zástupců jednotlivých 
konfesí působících v našem městě, 

- komise pro veřejné zakázky, 
- jednání s členem představenstva TSD, a.s., 
- pravidelné schůzky v rámci projektu Obec pro všechny, komunikace problémových témat 

v oblasti sociální a bezpečnostní, 
- jednání se sociálními pedagogy děčínských středních škol, možnost financování těchto 

pozic v rámci projektu Integrovaná pracovní místa, 
- provozně technických schůzek k DS Křešice a DZR Kamenická, 
- Krajské konference k podpoře sociálního bydlení měst a obcí v Ústí nad Labem, 
- oceňování nejúspěšnějších sportovců města za rok 2024, 
- pracovní skupiny Odpady, 
- jednání se zástupci římskokatolické církve v Podmoklech o dohodě ukončení smluvního 

vztahu k údržbě zeleně na pozemku u kostela sv. Františka z Assisi, 
- diskuse ministra školství s řediteli škol a školských zařízení a se starosty Ústeckého kraje,  
- se zástupci Státní fond podpory investic (SFPI), nabídka projektových výzev na podporu 

dostupného bydlení, 
- jednání na Úřadu vlády – informační toky v menšinách, kulatý stůl se zástupci menšin 

žijících v ČR, 
- porady CSS, p. o., 
- jednání k OZV o místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 

 
 Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 

V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání ohledně rozvoje aquaparku Děčín 

o Úpravy prostor vchodu 
o Zastřešení 50 m bazénu 
o Využití termální vody 

- schůzky s architektem na téma Rozvojová zóna – Východní nádraží, 
- jednání Dopravní komise, 
- schůzky s občanem města ohledně problematiky cyklistů  

o cyklopruhy, lávka přes Labe, bikesharing 
- jednání se Správou železnic, s. o. ve věci Východního nádraží 

o Problematika pozemků 
o Úprava podjízdné výšky na ulici 17. listopadu 

- online meetingu ohledně úprav Komenského náměstí - kácení tisů, harmonogram 
projektu, 

- semináře pořádaného Energetickým centrem Ústeckého kraje na téma Rozvoj e-mobility 
a dobíjecí infrastruktury v obcích Ústeckého kraje, 

- zahajovacího meetingu k projektu Doprava v národním parku Česko – Saské Švýcarsko, 
- schůzky s Termo Děčín a. s., 

o Problematika vytápění nově budovaných objektů 
o Téma využití termální vody 

- slavnostního vyhlášení inovační firmy Inovační centrum Ústeckého kraje (ICUK), 
- schůzky ohledně lokalit pro dobíjecí stanice, 
- schůzky se starostou obce Františkov nad Ploučnicí, 

o Téma úsekové měření dopravy 
- jednání s městským architektem Ing. arch. Lukášem Houserem a Jakubem Houškou 

o Hala v ZŠ Vrchlického 
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- jednání Dopravní komise Ústeckého kraje 
o Aktuální stav příprav objízdných tras 
o Apel na opravy vodorovného dopravního značení krajských komunikací 

- schůzky ohledně obnovy lesoparku Bažantnice 
o Příprava plnění participativního rozpočtu 
o Další úpravy veřejných prostor a zeleně 

- jednání Komise urbanismu a architektury, 
- jednání Řídícího výboru ITI, 
- slavnostního vyhlášení sportovců Děčínska (Česká unie sportu), 
- koordinační schůzky ohledně pokračování revitalizace Teplické ulice, 
- prezentace řešení prodeje rezidentních a abonentních parkovacích oprávnění od 

společnosti GLOBDATA a.s., 
- jednání na téma mapa kriminality a parkování. 
 
 
Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- schůzky ohledně Zámecké sýpky – prohlídka objektu pro přípravu jednání o převzetí do 

správy,  
- schůzky ohledně přípravy Labefestu – dramaturgie programu, nové logo, merche, zázemí 

festivalu, 
- videokonference na téma úpravy Komenského náměstí v rámci participativního projektu 

města a škol,   
- setkání se zástupci spolku Trenéři ve škole o pokračování projektu na děčínských 

školách, 
- školení „Umělá inteligence“, 
- zahájení 1. ročníku děčínské školní ligy „Děčín vesluje“ v rámci akce „Česko vesluje“ na 

ZŠ Dr. Miroslava Tyrše,  
- videokonference, představení projektu „Psí hřiště“, 
- jednání s ředitelem úřadu práce ve věci financování nepedagogických pozic ve školách, 
- jednání se zástupci HC Děčín na téma financování provozu a pronájmu stadionu, 
- jednání se zástupci Sokolské župy Severočeské – Novákovy o přípravách a termínu akce“ 

Tyršův Děčín“, 
- porady s řediteli děčínských mateřských, základních a středních škol nad společnými 

tématy, kde hlavním tématem bylo přijímací řízení na střední školy a jeho podmínky 
v roce 2025 včetně účasti kariérních poradců ze základních škol, 

- oceňování nejúspěšnějších sportovců města na akci „Sportovec roku“ v prostorách 
Střelnice, kde svá ocenění převzali dopoledne sportovci v kategorii do 18 let a večer ti 
z řad dospělých, 

- setkání s ředitelem Oblastního muzea Děčín nad tématem společné spolupráce a 
přípravách akce “Dny plavby“,  

- prvního halového mezinárodního turnaje pořádaného FK Junior Děčín,  
- jednání Komise urbanismu a architektury, 
- slavnostního vyhlášení nejúspěšnějších sportovců okresu Děčín, které pořádala Česká 

unie sportu,  
- schůzky ohledně pořádání krajského kola přeboru škol v orientačním běhu v Děčíně, 
- setkání s ministrem školství doc. PhDr. Mikulášem Bekem, Ph.D. Hlavním tématem bylo 

financování nepedagogických pracovníků a zajištění speciálních a sociálních pedagogů 
po přijetí novely školského zákona. Následná diskuze s řediteli školských organizací a 
starosty obcí z celého Ústeckého kraje, 

- zahájení Kurzu vaření pro zaměstnance školních jídelen v ŠJ Sládkova. 
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Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
- jednání a spolupráce s Celním úřadem ČR, 
- jednání s Ing. Hanušem Odbor životního prostředí (kontroly provozoven), 
- jednání s Probační a mediační službou – tresty prospěšných prací, 
- jednání s Českou inspekcí životního prostředí Ústí nad Labem, 
- jednání na ZŠ Teplice – řešení problémů na škole (násilí mezi ukrajinskými a romskými 

dětmi), 
- slavnostního předávání cen Sportovec roku, 
- Dopravní komise.  
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘIPRAVOVANÉ ZAKÁZKY 

Nadlimitní 

• Modernizace odborných učeben ZŠ Děčín II, Kamenická 1145 – 3 části 

Podlimitní 

• Rekonstrukce mostu DC-021L v ul. Revírní, Prostřední Žleb 

 
VZMR 

• Kontroly na dětských hřištích, sportovištích a lesoparku Kvádrberk 

• Demolice objektu a výstavba nového domova pro osoby se zdravotním postižením, 

Boletice nad Labem, Děčín XXXI - TDS 

• MŠ Tylova 8141, Děčín-stavební řešení vlhkostní problematiky 

• Instalace záložního zdroje pro objekt Magistrátu města Děčín, Mírové nám. 1175/5, Děčín 

IV 

• Inteligentní řešení v dopravě - zastávka Tyršova 

• PD - Rekonstrukce Zámeckého náměstí 

• Stavební úpravy terasy objektu DZR Kamenická, č.p. 755/195, Děčín II - Nové Město 

• Výměna oken části 3.N.P. budovy B2 28.října 1155/2, Děčín I 

 
PROBÍHAJÍCÍ 
 
Příjem nabídek 
Nadlimitní 

• 3/Pojištění vozidel 

• Rozvoj bezpečnostního kamerového systému města Děčín s využitím 5G:  

o VZ1 - Dodávka rozšíření MKDS a navazujícího vybavení 

o VZ2 - Zajištění 5G konektivity 

• Péče o živé ploty 

o  Pravý břeh 

o  Levý břeh 

• 2/Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova čp. 236 – gastrovybavení 

• Péče o letničky, dvouletky, trvalky a dřeviny dle seznamu váz a péče o liniovou zeleň dle 

seznamu liniové zeleně - vázy 
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Podlimitní 

• Odstranění tělocvičny Vokolkova u ZŠ Vrchlického 630/5, Děčín II 

 
 
Probíhá vyhodnocení či je před podpisem smlouvy 
Nadlimitní 

• Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova čp. 236 – interiér 
Podlimitní 

• DOZP Boletice 
VZMR 

• 2/Oprava mostu DC-034P Březiny, Bechlejovice u Děčína  

• 4/Rekonstrukce přístupového schodiště na pozemku p.č. 2870 k.ú. Děčín 

• Děčín, Stoliční hora - Obnova palisády nad turistickým chodníčkem 

• 2/Děčín ZŠ Bezručova, bezbariérovost Oprava chodníku U Tvrze 

• Oprava komunikace ul. Veveří (panelka) před č.p. 8 
 
UZAVŘENÉ SMLOUVY 

• Městský architekt 

• Hasičská zbrojnice SDH Křešice – změna užívání skladu na koupelnu a vytápění hasičské 

zbrojnice Křešice 231, Děčín XXXI 

 
ZRUŠENO 

• Rekonstrukce galerie Na Výšinách, Děčín a dešťová kanalizace a Děčín (odmítl 

součinnost při podpisu smlouvy) 

 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
 
- V rámci projektu „Modernizace odborných učeben v děčínských základních školách II“ byly 

dokončeny modernizace učeben na ZŠ Březová a ZŠ Na Pěšině.  
- Probíhá finalizace žádosti o dotaci projektu Pořízení dobíjecích stanic pro město Děčín. 
- Projekt „Obnova malé vodní nádrže (MVN) Loubí“ je zrealizován a dotace je proplacena. 
- Žádost o dotaci na „Územní studii krajiny“ je doporučena poskytovatelem dotace 

k financování, čekáme na vydání právního aktu. 
- Žádost o dotaci na projekt „Palisáda na stoličné hoře“ je doporučena poskytovatelem 

dotace k financování, čekáme na vydání právního aktu. 
- Probíhá příprava žádosti o dotaci na projektovou přípravu projektů „energetické úspory ZŠ 

Míru, ZŠ Vojanova, MŠ Liliova“ do programu ÚK příprava projektů pro veřejný sektor. 
Žádost bude podána po projednání v ZM dne 27.2.2025. 

- Probíhá příprava žádosti o dotaci na projektovou přípravu projektu „Studie proveditelnosti a 
následné zpracování PD na rozšíření/rekonstrukci cyklostezky Děčín – Německo“ do 
programu ÚK příprava projektů pro veřejný sektor. 

- Dne 18. 1. 2025 byla podána žádost o dotaci do ÚK na Městské slavnosti. 
- Smlouva doplnění kolektoru do projektu SŽ v rámci budování rozvojové zóny Východní 

nádraží je podepsána. 
- Byla podána žádost o dotaci na projekt „Podpora integrace držitelů dočasné ochrany v roce 

2025 v Děčíně“. 
- Na magistrátu proběhl „Kurz umělé inteligence“ za účasti dotace. 
- Byla vypracována závěrečná zpráva projektu „Podpora integrace držitelů dočasné ochrany 

v roce 2024 v Děčíně“. 
- V rámci programu „Blesková povodeň 2021 – Obnova majetku po živelních pohromách“ 

byly proplaceny žádosti o platbu na MK Družstevní a MK Na Nivách. 



7 

 

- Žádost o dotaci na Příhraniční projekt pro monitoring skal (skalní čety) byla ze strany 
poskytovatele dotace schválena, probíhá příprava podkladů k vyhlášení výběrových řízení 
pro zřízení skalní čety. 

- Projekt „Tvoříme Děčín 2025“ byl zahájen, příjem návrhů občanů probíhá od února do 
května 2025. 

- Projekt „Obnova válečných hrobů“ je ve fázi hodnocení žádosti o dotaci. 
- Projekt „Oprava střešního pláště pavilonu Bohemia“ je ve fázi hodnocení žádosti o dotaci. 
- Projekt „Oprava vitráže a schodiště v kostele Povýšení sv. Kříže“ je ve fázi hodnocení 

žádosti o dotaci. 
- Probíhá příprava povinných příloh k žádosti o dotaci na projekt ITS v Děčíně do plánované 

výzvy OP Doprava. 
- Byla podána žádost o dotaci na novou automobilovou stříkačku pro JSDH Boletice nad 

Labem. 
- Probíhá příprava vyúčtování dotací za dopravní automobily pro JSDH Horní Žleb a Křešice. 
- Probíhá příprava vyúčtování dotace za požární přívěs na hašení pro JSDH Křešice. 
- Probíhá příprava nové smlouvy s DPMD o veřejných službách v přepravě cestujících. 
- Probíhá příprava dodatku smlouvy ke Smlouvě o spolupráci při zajišťování dopravní 

obslužnosti veřejnou linkovou dopravou mezi městem a Ústeckým krajem. 
 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- ukončil závěrkové práce a odeslal roční účetní závěrku za rok 2024 Krajskému úřadu 

Ústeckého kraje, 
- zkontroloval a předal krajskému úřadu účetní závěrky všech příspěvkových organizací, 
- zpracoval přehled o majetku ve správě příspěvkových organizací, 
- zpracoval přehled úvěrů, zápůjček a návratných finančních výpomocí přijatých od 

finančních institucí a jiných osob statutárním městem Děčín, 
- ukončil fyzickou inventarizaci majetku a dokladovou inventarizaci za rok 2024, 
- provedl kontrolu čerpání rozpočtu roku 2024 v systému Radnice, 
- zajistil projednání žádostí o dotace z rozpočtu města dle dotačních programů v oblasti 

sportu, kultury a zájmové činnosti v orgánech města a následnou administraci 
veřejnoprávních smluv v evidenci smluv,  

- zpracoval návrh finančního vypořádání roku 2024 a předložení návrhu na změnu rozpočtu 
na r. 2025 do orgánů města, 

- zpracoval další podklady k žádosti o úvěr od Národní rozvojové banky s dotací Evropské 
komise, jednal s bankou o podmínkách úvěru (čerpání, úroková sazba, termíny předložení 
smluv do orgánů města), 

- zástupci odboru se zúčastnili proškolení nového podsystému Radnice-Vymáhání 
pohledávek, prostřednictvím kterého bude probíhat předávání nedoplatků za přestupky 
z radarů hromadně místně příslušným celní úřadům.  

 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- bude zahájena stavba Chodník U Tvrze, 
- bude zahájena stavba Hasičská zbrojnice SDH Křešice - změna užívání skladu na 

koupelnu a vytápění hasičské zbrojnice Křešice. 
 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
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- provozní porady s vedením Centra sociálních služeb Děčín za účasti zástupců zřizovatele a 
metodického odboru, 

- pravidelné porady k projektům za účasti zástupců vedení města a členů rady města 
společně s kompetentními zaměstnanci magistrátu – výkupy pozemků, záměr oplocení 
bývalé tržnice na Husově náměstí apod., 

- jednání se zástupcem společnosti Benchmarking ve veřejné správě, s.r.o., o případné 
spolupráci v rámci benchmarkingových aktivit a služeb, které by uvedená společnost 
statutárnímu městu Děčín poskytovala na základě uzavřené smlouvy, 

- pokračování v jednání s řediteli základních a mateřských škol na území města Děčín (MŠ 
Májová, MŠ Liliová, MŠ Klostermannova) – řešení problematiky na různá témata (údržba 
škol, bezpečnost dětí a pedagogického sboru apod.), 

- pravidelné porady k rozpočtu nad investičními akcemi s kompetentními zaměstnanci 
magistrátu, 

- místních šetření v terénu na území města – úpravy komunikací, 
- společně s úředníky magistrátu dvoudenního školení k umělé inteligenci, 
- jednání se zástupcem ředitele Střední školy řemesel a služeb, Děčín – navázání 

spolupráce s městem Děčín, 
- jednání se zástupci obcí Markvartice a Huntířov k úsekovému měření – zájemci o zavedení 

systému, 
- pravidelné provozní porady ředitelů školských zařízení na území města, tentokrát i se 

zástupci středních škol na území města Děčín, 
- slavnostního vyhodnocení nejúspěšnějších sportovců za rok 2024 v oblasti žáků a 

dospělých. 
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Zaznamenané dotazy, náměty a požadavky z řad členů zastupitelstva města a z řad 
občanů dne 23.01.2025 

 
 
 
 
Ing. Kubš, p. Valko 
 

• Požadují informace k bodu zřízení skalní čety: 
 
a) Jakým způsobem se bude financovat tato akce, která nebyla v návrhu rozpočtu na r. 2025? 

Kolik to bude stát, než dostaneme dotaci? 
b) Kdy má akce začít? 
c) Kde se vezmou peníze, ze kterých se bude akce rozpočtovat (ze kterých výdajů nebo kde 

se navýší příjmy)? 
 

Odpověď: 
Tato akce, která byla v návrhu rozpočtu na rok 2025, bude předfinancována z rozpočtu města  
v r. 2025 částkou 3.600 tis. Kč z rezervy města navýšené z finančního vypořádání r. 2024. První čerpání 
dotace proběhne na základě žádosti o platbu v termínu do 30.09.2025 (výdaje vzniklé do 31.08.2025). 
Následně budou zasílány žádosti o platbu vždy po sedmi měsících. Náklady na počáteční vybavení čety 
jsou odhadnuty na částku 2,6 mil. Kč a mzdové prostředky od 01.09.2025, kdy se plánuje reálné zahájení 
prací čety, se odhadují ve výši cca 1 mil. Kč. 
 
 
Bc. Zdobinský 
 

• Požaduje sdělit informaci, proč je od hodnoty pozemku p. č. 2359/39 k. ú. Děčín odečteno věcné 
břemeno. 
 

Odpověď: 
Odbor místního hospodářství obdržel vyjádření odhadce k postupu při zpracování odhadu, ve kterém 
uvádí, že po důkladném přezkoumání dostupných podkladů zjistil, že věcné břemeno zapsané na listu 
vlastnictví se vztahuje k jiné části pozemku, než je oceňovaná část. Z katastrální mapy to na první pohled 
nebylo zřejmé, což vedlo k předpokladu, že věcné břemeno zatěžuje oceňovanou část. Odhad bude 
odhadcem co nejdříve opraven s tím, že poděkoval za upozornění. 

 
 
Ing. Bc. Brčák 
 

• Požaduje zaslat odpověď, zda TJ Sokol Maxičky dostává od města příspěvky na jejich členy. 
 

Odpověď: 
TJ Sokol Maxičky žádal o dotaci na r. 2025 na činnost, která zahrnuje i oddíl Canicross. Uzavření 
veřejnoprávní smlouvy bylo na základě podnětu na zastupitelstvu města pozastaveno do doby prověření 
členské základny. Náměstkem pro školství, kulturu a sportu byl vyzván statutární zástupce spolku k 
vyjádření k tomuto podnětu. Další postup navrhne Sportovní komise po posouzení vyjádření zástupce 
spolku. 
 
 
Občanka města 
 

• Jak je možné, že vyhodnocujeme občany z jiných měst při vyhlašování sportovce roku za 
Canicross? 
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Odpověď: 
Oddělení tiskové a vnějších vztahů má v celém procesu oceňování sportovců pouze administrativní roli. 
Návrhy na ocenění sportovců přijímá od sportovních klubů a organizací. Výběr oceněných sportovců má 
potom na starost Sportovní komise a následně ho potvrzuje rada města, která bere v potaz především 
umístění na soutěžích v daném sportu. Ocenění mohou získat nejen děčínští občané, ale také sportovci, 
kteří reprezentují naše město tím, že na závodech nastupují pod hlavičkou místního klubu. Důvodem je 
to, že v oddílech jsou často sportovci, kteří dojíždí z okolních měst a obcí, kde možnost věnovat se danému 
sportu nemají, nebo mají trvalé bydliště jinde apod. 

 
 

• Zda TJ Sokol Maxičky dostává dotace na oddíl Canicross, který v Děčíně reálně neexistuje? 
 
 
Odpověď: 
TJ Sokol Maxičky žádal o dotaci na r. 2025 na činnost, která zahrnuje i oddíl Canicross. Uzavření 
veřejnoprávní smlouvy bylo pozastaveno do doby prověření členské základny. Další postup navrhne 
Sportovní komise po posouzení vyjádření statutárního zástupce TJ Sokol Maxičky. 
 
 

 
Plnění z prosince 2024 
 
Ing. Bc. Brčák, Ing. Kubš 
 

• Požadují informaci, zda je již zpracovaná Procesní analýza k DPmD, a. s. a pokud ano, tak jí 
požadují zaslat.  
 

 
Odpověď: 
Procesní analýza k DPmD, a.s. je zpracována v draftu, zapracovávají se připomínky rady města a DPmD, 
a. s., čistopis zpracované analýzy bude zaslán v průběhu ledna letošního roku po jejím obdržení. 

 
Čistopis zpracované Procesní analýzy k DPmD, a. s. byl všem členům zastupitelstva města zaslán 
v závěru měsíce ledna 2025. 
 
 


